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Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2022-03-09 kl.10:00-12:00  
Plats: Skype 
 
Närvarande: 
Marie Schmid, socialchef 
Angelica Karlsson, sekreterare 
Kent Möller, Vision 
Maria Gustafsson, VF  
Teresia Karlsson, Kommunal  
Angelina Paustian, Kommunal 
 
Frånvarande:  
 
Vakant, SSR 
Sofia Johansson, FSA 
 
 
1.Val av protokolljusterare – Maria Gustafsson 
 

2. Föregående protokoll – läggs till handlingarna 
 
3. Ekonomi 
 
I hamn med budget för alla enheter. Prognos plusminusnoll. Det är höga 
personalkostnader med mycket övertid, men börjar gå åt rätt håll. Statsbidrag täcker 
vissa delar så man kan hamna på noll. Inga ersättningar för covidkostnader för 2021 och 
2022. MS visar statistiken från utskottet. Inga avslag säbo de senaste åren. Ringgården, 
startskottet har gått genom att ett företag, SEFAB, fått tilldelningen. 
Minskningen är 18 platser (19 minskat på Ringgården och en ny plats i Gusum). Få 
avslag på korttidsboende. Antal personer med hemtjänst har ökat mycket. I dagsläget 
338 personer (snitt 2021 286 personer). Mycket restid för tillfället. Larm skiljer mycket 



beroende på vilka individer som har larm. HSL-uppdrag har sjunkit en del. Det är ffa en 
del PAH-uppdrag.  
Ny redovisning inom IFO där man följer nya/avslutade placeringar. 
Önskan från politiken att titta på hemmaplanslösningar.  
 
4. Verksamhet 
 
Covid: Vi har haft en del smitta inom ÄO och LSS den senaste tiden. En i karantän inom 
LSS, resten friskförklarade. De som kan ta fjärde sprutan har fått den. Invånare över 65 
år kan få fjärde dosen nu. Endast brukare och medarbetare inom ÄO testas och 
smittspåras numera. Skyddsutrustning enligt FHM, sourcecontrol = munskydd inom 2 
meter. Våra egna direktiv kommer från MAS. 
Flyktingsituationen: Förfrågan hur många platser vi kunde erbjuda snabbt. 
Migrationsverket avslutade insatsen 1 april, men reserverar sig för att vi kan behöva ta 
emot igen.  
I övrig löper verksamheten på med utbildningar mm. Statliga medlen används och 
aktivitetsledarna har kommit igång bra och är uppskattade. Återhämtningsprojektet ska 
redovisas maj. 
Nära vård? Än har det inte startat upp så mycket ute i verksamheterna. Långsiktigt 
arbete. Läkare kommer att göra ”rond” ute i verksamheterna med sjuksköterska och 
prata med både medarbetare och brukare. 
Viktigt med förebyggande arbete bland framför allt ungdomar. 
Kommunal: Måste alla vara usk vid nyanställning, tex när Ringgården ska tas i drift 
igen?  
MS: Man tittar på olika varianter. 
 
5. Personal 
 
Det saknas ett antal vikarier inför sommaren. Det är önskvärt med 120-130, men som 
minst 100 krävs. Det är uppe i ca 90 nu. 
Bemanningen har haft öppet hus, annonser på sociala medier, tryckt upp affischer med 
mera..  
Kommunen annonserar just nu efter ca 10 usk:or, vilket innebär viss överanställning.  
Kommunal: Kan vikarier som arbetar mycket få hjälp med utbildning till usk? 
MS: Viss hjälp finns att få.  
VF: AST-anställning?  
MS: Ska diskuteras med VF.  
 
6. Arbetsmiljö 
 
Brandutbildningen är bra. Kolla om brandombud finns på alla enheter och om det 
behövs en utbildning för dessa. 
 
 
7. Övriga frågor 
 



Det är dags att skicka ut rökpolicyn igen. Det finns medarbetare som inte respekterar 
den. 
 
Marie avslutar mötet!  
     
Nästa möte 220504 kl. 10:00-12:00, ingen lokal bokad i dagsläget 
 
2022- 2022- 
 
 
_______________________________         ____________________________ 
Maria Gustafsson, Vårdförbundet Marie Schmid, socialchef/sektorchef 

Stöd och Omsorg 
 
2022- 
 
______________________________ 
Angelica Karlsson, sekreterare 
 

 


